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SE-BRM.0012.6.2.2025 

PROTOKÓŁ Z POSIEDZENIA 

KOMISJI ROLNICTWA I OCHRONY ŚRODOWISKA 

RADY MIASTA I GMINY KÓRNIK 

w dniu 18 lutego 2025 roku 

 

Posiedzenie Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska odbyło się w dniu 18 lutego 2025 

roku w sali posiedzeń ratusza bnińskiego. Obrady rozpoczęto  o godzinie  13:00,                   

a zakończono o godzinie 15:18. 

W posiedzeniu wzięło udział 8 radnych. 

Obecni: 

1. Michał Buchwald 

2. Iwona Kosmalska 

3. Marta Kowalczyk 

4. Dorota Łuczak 

5. Jerzy Rozmiarek 

6. Andrzej Surdyk 

7. Piotr Szczepaniak 

8. Helena Świdurska 

W spotkaniu uczestniczyli także: Sebastian Wlazły wiceburmistrz MiG Kórnik, Sławomir 

Zakrzewski kierownik Wydziału Ochrony Środowiska i Rolnictwa UMiG Kórnik, Aneta 

Nowak-Flaczyńska kierownik Wydziału Gospodarki Odpadami Komunalnymi UMiG 

Kórnik, Krystian Kazyaka z-ca kierownika Wydziału Gospodarki Odpadami 

Komunalnymi UMiG Kórnik, Magdalena Andryszak podinspektor Wydziału Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa UMiG Kórnik, Bartosz Przybylski inspektor ds. BIP i Portali 

Społecznościowych UMiG Kórnik, Sławomir Animucki Dyrektor Kórnickiego Ośrodka 

Kultury w Kórniku, Piotr Mastalerz Kórnicki Ośrodek Kultury w Kórniku, Marcin 

Antkowiak strażnik Straży Miejskiej w Kórniku oraz zaproszeni przedstawiciele Kół 

Gospodyń Wiejskich. 
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1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad. 

Przewodnicząca Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska  Iwona Kosmalska otworzyła 

posiedzenie. Powitała zebranych. Poinformowała, że posiedzenie jest nagrywane,         

a zasady przetwarzania danych przedstawia Klauzula informacyjna wydana w związku  

z prowadzeniem rejestracji nagrań Komisji - dokument jest załącznikiem do protokołu. 

Na podstawie listy obecności przewodnicząca stwierdziła, że w obradach uczestniczyło 

8 radnych. Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska miała kworum i mogła podejmować 

prawomocne decyzje. Przewodnicząca Iwona Kosmalska zapytała, czy radni mają 

uwagi do ogłoszonego wcześniej porządku obrad. Nie zgłoszono uwag i przystąpiono do 

głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia porządku obrad. 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Michał Buchwald, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Dorota Łuczak, Jerzy 

Rozmiarek, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska 

 

 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

Dokument jest załącznikiem do protokołu. 

Nie zgłoszono uwag i przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 
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Michał Buchwald, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Dorota Łuczak, Jerzy 

Rozmiarek, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska 

 

 

3. Omówienie organizacji dożynek gminnych w 2025 roku. 

Sławomir Animucki dyrektor Kórnickiego Ośrodka Kultury w Kórniku poinformował, że 

tegoroczne dożynki odbędą się 23 sierpnia 2025 roku na boisku w Konarskim. Dla 

uczestników wydarzenia zostaną przygotowane konkursy i zawody sportowe, koncerty, 

spektakl  dla  dzieci  oraz  katering.  Koniec  imprezy  przewidziany  jest  na godz. 23:00.  

Przewodnicząca Komisji Iwona Kosmalska powitała zaproszonych gości. Poinformowała 

o propozycji zaangażowania Kół Gospodyń Wiejskich działających na terenie gminy 

Kórnik w zorganizowanie stoisk z żywnością dla mieszkańców biorących udział             

w tegorocznych dożynkach. Do dyskusji dołączyli przedstawiciele kół i radni. 

Rozmawiano o możliwościach kateringowych kół, ilości  potrzebnych porcji, kosztach                            

i przeznaczonym na ten cel budżecie. Nie podjęto ostatecznego stanowiska w sprawie 

przygotowania oferty kateringowej przez Koła Gospodyń Wiejskich. 

    

 

4. Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie: 

Dokumenty są załącznikami do protokołu. 

4a) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia sezonu kąpielowego oraz 

wykazu kąpielisk na terenie Miasta i Gminy Kórnik w 2025 roku. 

Przewodnicząca Komisji Iwona Kosmalska zapoznała radnych z projektem uchwały. 

Nie zgłoszono pytań i przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

określenia sezonu kąpielowego oraz wykazu kąpielisk na terenie Miasta i Gminy Kórnik 

w 2025 roku. 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
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ZA (8) 

Michał Buchwald, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Dorota Łuczak, Jerzy 

Rozmiarek, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska 

 

4b) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta i Gminy Kórnik 

w 2025 roku. 

Program omówił Sławomir Zakrzewski kierownik Wydziału Ochrony Środowiska              

i Rolnictwa UMiG Kórnik.  Nie zgłoszono uwag i przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie Miasta i Gminy Kórnik w 2025 roku. 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Michał Buchwald, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Dorota Łuczak, Jerzy 

Rozmiarek, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska 

 

 

5. Zapoznanie się z regulacjami dotyczącymi zbiórki odzieży i tekstyliów na terenie 

gminy Kórnik w 2025 roku. 

Wiceburmistrz Sebastian Wlazły odniósł się do interpelacji radnego Adama Zydronia       

i radnego Wojciecha Fieduka. Oznajmił, że w przypadku pozytywnego rozpatrzenia pism 

stawka za odpady musiałaby zostać podniesiona o prawie 9 złotych za osobę. 

Aneta Nowak-Flaczyńska kierownik Wydziału Gospodarki Odpadami Komunalnymi 

UMiG Kórnik przedstawiła prezentację z regulacjami dotyczącymi zbiórki odzieży            

i tekstyliów na terenie gminy Kórnik w 2025 roku – dokument jest załącznikiem do 

protokołu. 

Przewodnicząca Komisji Iwona Kosmalska podziękowała za przygotowanie prezentacji. 

Udzieliła głosu radnej Marcie Kowalczyk, która zapytała, gdzie można wyrzucić starą 
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odzież. Odpowiedzi udzieliła kierownik Aneta Nowak-Flaczyńska wyjaśniając, że 

zgodnie z nowo obowiązującymi przepisami zniszczonej odzieży nie wolno wyrzucać do 

kubła na odpady zmieszane. Dozwolone jest wyrzucenie jej do specjalnie 

przeznaczonych na ten cel kontenerów lub w przypadku nieuszkodzonej odzieży 

oddanie do punktów rzeczodzielni.  

Radny Michał Buchwald zapytał o cenę za jedną tonę zmieszanych odpadów i o cenę za 

jedną tonę tekstyliów. Odpowiedzi udzielił wiceburmistrz Sebastian Wlazły informując, 

że 620,00 złotych kosztuje jedna tona zmieszanych, a 1650,00 złotych jedna tona 

tekstyliów. Kierownik Aneta Nowak-Flaczyńska  oznajmiła, że strumień odpadów nie jest 

zanieczyszczony przez nadmierną ilość ubrań i tekstylii. Poinformowała, że 

zaproponowane działania mają zapobiec nadmiernemu pozbywaniu się tego typu 

odpadów przez mieszkańców gminy Kórnik. Radny Michał Buchwald zwrócił uwagę na 

nowe przepisy, które mogą stać zachętą do nadmiernego wyrzucania śmieci. Radna 

Marta Kowalczyk zaproponowała działania mające na celu zwiększenie edukacji           

w temacie segregacji odpadów. Wiceburmistrz Sebastian Wlazły poinformował, że ulotki 

dołączane są do corocznych decyzji podatkowych. 

Radny Jerzy Rozmiarek zwrócił uwagę, że odpady na terenie gminy Kórnik są właściwie 

zagospodarowane. Oznajmił, że nie ma potrzeby uruchamiać dodatkowych kursów 

śmieciarek na terenie gminy Kórnik. 

Radna Helena Świdurska  zapytała, co dalej dzieje się z odzieżą wywiezioną na PSZOK  

i jakie są koszty dla gminy Kórnik w przypadku osobistego wywozu tego typu odpadów, 

a  odbioru z posesji przez przeznaczoną do tego firmę. 

Odpowiedzi udzielił wiceburmistrz Sebastian Wlazły informując, że odzież jest 

wywożona do punktu odpadów w Jarocinie. Kierownik Aneta Nowak-Flaczyńska 

wyjaśniła, że wzrost kosztów byłby w momencie nadmiernego pozbywania się tekstylii     

i odzieży przez mieszkańców gminy Kórnik. 

Radny Michał Buchwald zaproponował powstanie dodatkowego punktu zbiórki odpadów 

na północnych obszarach gminy Kórnik. Wiceburmistrz Sebastian Wlazły poinformował, 

że w chwili obecnej nie ma takiej możliwości. 
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6. Sprawy bieżące, wolne głosy i wnioski. 

Przewodnicząca Komisji nawiązała do informacji o powstających na terenach innych 

miast i gmin olejomatów, gdzie można oddać zużyty olej spożywczy. 

Do informacji Przewodniczącej Komisji odniosła się kierownik Aneta Nowak-Flaczyńska 

potwierdzając tę informację. Omówiła schemat działalności takiego urządzenia. 

Poinformowała, że gmina Kórnik nie planuję podjęcia takiej współpracy. 

Radna Helena Świdurska  zapytała o sytuację w schronisku w Skałowie. Zwróciła uwagę 

na zarzuty aktywistów i niekorzystną sytuację z jaką boryka się schronisko. 

Wiceburmistrz Sebastian Wlazły wyjaśnił, że gminie Kórnik zależy żeby schronisko 

funkcjonowało i spełniało zadanie,  zgodnie z założeniami swojej działalności. 

Przewodnicząca Komisji Iwona Kosmalska poinformowała, że kolejna Komisja Rolnictwa 

i Ochrony Środowiska będzie komisją wyjazdową o odbędzie się w schronisku dla 

zwierząt w Skałowie.  

 

7. Zakończenie posiedzenia. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad przewodnicząca Iwona Kosmalska 

zakończyła posiedzenie Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska.  

 

                                                                                            Przewodnicząca Komisji  

                                                                                              /-/ Iwona Kosmalska  

 

 

 

 

 

 

Protokołowała: Ewa Woźniak  


